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Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-12-07 

Närvarande: Tobias Nässén (M) ordförande, Inger Davidson (KD) 2:e vice 
ordförande, Lena Rönnerstam (S) 2:e vice ordförande, Sofie Ordell 
kommunpolis, Mats Bohman trafik- och fastighetsdirektör, Jan 
Landström säkerhetssamordnare, Terese Kalinski säkerhetschef, 
Anders Fredriksson enhetschef juridik- och kanslienheten, Hanna Liisa 
Juntti samordnare unga i riskzon, Nacka kommun, Johanna Balic 
sekreterare 

 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén hälsar välkommen och öppnar mötet. 
 
2. Kameraövervakning  
Jan Landström informerar om arbetet kring kameraövervakning.  
En upphandlingsprocess har skett under våren och sommaren. Sectragon vann 
upphandlingen kring kameror och MYSEC vann upphandlingen kring kameraplattform. 
En projektgrupp har bildats bestående av Nacka Forum, Stena fastigheter, Arriva, Keolis, 
Fastighetsförvaltningen (Landstinget), polisen (Lokalt, regionalt och nationellt), Sectragon 
och kommunen. 
Processen framåt:  

• Nyttjanderättsavtal med Orminge centrum kring upplåtelse av deras mark. 
• Framtagande av drönarbilder över områdena som kameran skall bevaka. 
• Överenskommelse och avtal med trafikförvaltningen angående upplåtelse av deras 

mark, fiber och tillstånd att filma på Sickla station och Fisksätra station. 
• Slutlig överenskommelse med Nacka Forum om uppsättning av kamera på deras 

fasad. 
• Skicka in ansökningar om uppsättning av kamera för Orminge, Nacka Forum, 

Fisksätra och Sickla. 
• Skriven överenskommelse med polisen om hur samverkan skall se ut kring kamera. 

 
 
3. Trygghetsundersökningen  
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Terese Kalinski och Jan Landström presenterar resultatet från Trygghetsmätning 2018. 
Trygghetsmätningen genomförs av Tryggare Sverige. Syftet med trygghetsmätningen är att 
kartlägga tryggheten i Nacka kommun för att ta fram vilka fokusområden som kommunen 
bör arbeta med för att förbättra tryggheten hos Nackaborna. Viktiga frågeställningar i 
sammanhanget är till exempel invånarnas utsatthet för brott och ordningsstörningar, oro för 
brott m.m. Tidigare mätningar genomfördes 2006 och 2016.  
 
Mätningen genomfördes i oktober-dec 2018. Urvalet var 1800 personer i åldrar 16-85år, 
varav svarsfrekvensen var 57%. Frågeområden var:  

• Problem/Ordningsstörningar i det egna bostadsområdet 
• Problem med trafiksituationen 
• Utsatthet för brott 
• Allmän oro att utsättas för brott 
• Trygghet/Otrygghet 
• Polisens agerande lokalt  

Kommentarer: 
• Det är stora skillnader mellan kommundelarna 
• Det generella problemindexet på 1,71 är ett resultat som för en kommun av Nacka 

storlek är bra.  
• Några kommundelar visar dock mer bekymmersamma resultat, dock utan att vara 

extrema i nationell kontext. Det handlar om Orminge och Fisksätra, även om 
utvecklingen i det senare området synes vara på väg åt rätt håll. 

• Utsatthet för våld är lågt i kommunen. 0,9 % utsatta de senaste 12 månaderna. 
• Utsatthet för livskvalitetsbrott i form av våld, stöld och skadegörelse är på ”normal” 

nationell nivå för åren 2017 - 2018. Och 14 % utsatta stämmer också in i bilden av 
relativt stora brottsreduceringar sedan mitten av 2000-talet i hela Sverige. 
Utsattheten är dock något högre i Boo jämfört med övriga kommundelar. 

 
4. Rapport SSPF  
Hanna-Liisa Juntti, samordnare för unga i riskzon i Nacka kommun, informerar om hur 
arbetet går med SSPF (skola, socialtjänst, polis och fritidsgårdar).  
 
SSPF är ett forum för samverkan i syfte att sätta ungdomar i riskzon för kriminalitet i fokus. 
Med hjälp av gemensamma lägesbilder och riskbedömningar erbjuds ungdomarna och deras 
nätverk ett sammanhållet stöd och ett samtidigt agerande.  
 
Resultat i Boo: 
 
Det som hänt i piloten:  

• hög sammanslutning i arbetsgruppen 
• Att samverka värdesätts 
• Ungdomar i riskzon har identifierats 
• Ungdomar har erbjudits SSPF 
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Komplexitet: 

• Det kan vara svårt att få samtycke 
• Ungdomen matchar inte målgruppen 
• Att förstå SSPF har varit en process 

 
Strategier för ett bättre SSPF 2019: 

• SSPF i hela nacka 
• Alla vägar in 
• Arbete mellan mötena 
• Information till föräldrar 
• Alla som identifieras ska erbjudas SSPF 

 
5. Uppföljning trygghetspaketet 
Mats Bohman redovisar hur medlen från trygghetspaketet har använts under 2018. Medlen 
har använts till belysning, kameraövervakning, trygghetsvärdar i Fisksätra och Orminge, 
väktare och ordningsvakter, stöd till lokala arbetsgrupper, stöd till nattvandrare, utökning av 
polarverksamheten och SSPF- samordning.   
  
6. Rapport från polisen 
Sofie Ordell berättar om den senaste tidens händelser i Nacka. Från polisens sida håller man 
på att summera året som har gått. Inbrott i bostad har sjunkit, vilket polisen är tacksamma 
för. Rånen har ökat en aning successivt vilket är en utmaning. Samarbete gällande detta sker 
över kommungränserna. Polisen arbetar även mer med synlighet. Planen nästa år är att 
polisen ska vara ännu mer synliga.  
 
7. Övriga frågor 
Ordförande Tobias Nässén tackar ledamöter i brottsförebyggande rådet och tjänstemän för 
ett gott samarbete under mandatperioden. Inger Davidson, 2:e vice ordförande, tackar 
ordförande för ett gott samarbete. 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Johanna Balic 


